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La Veu, després d'algun malentés, ha aconseguit la
tan desitjada entrevista amb el nostre alcalde, preci
sament en época d'exàmens. La conversa va ser llar
ga, amena i molt profitosa. La primera autoritat ens va
demostrar que és polític, que té respostes per a tot i
que no es deixa amoïnar per les crítiques. Els anys
acumulats amb el bastó d'alcalde li dónen una tran
quil·litat i un domini de la situació que mols ja desitja
rien per a ells.
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La xerrada va ser el menys semblant a un exàmen
a l'ús, i ens va deixar ben clar que aquesta sera la
darrera legislatura que ocupara el silló de la casa
gran.

Imprimeix
Grèvol. Passatge sant Blai n.2 I

Cantonada sant Jaume Comença la cursa per a la successió ...
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&-~ Una panissola punxant i
r molt rasposa per la quan

titat de vàndals que cada cert temps
es dediquen a cremar papereres,
contenidos, i altres deixalles.

Darrerament Benicarló està sofrint
un brot de gamberrisme que hem de
frenar entre tots. La Policia Local ja
ha iniciat aquesta tasca, però la resta
de veïns hem de col·laborar per a
intentar protegir el nostre entorn, i tot
allò que és per a tothom.

~~.~ Una carxofa de con-
'~fiança per els membres

de la nova Com issió de
Festes Patronals, i el seu presi
dent, Emilio Verge, per la feina
que comencen.
De tota manera i sense que s'aga
fe com a crítica, un consell, cal que
les festes s'apropen més al poble.
No s'han de convertir en propietat
de les distintes associacions que
hi organitzen algun acte. Que tin-

guen sort.
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La Redacció respecta la lliber
tat d'expressió. La responsabi
litat dé les opinions és de qui
signa l'escrit. La redacció es
reserva el dret d'acurçar els
textos que sobrepassen les 20
línies. Els articles hauran d'a
nar signats amb nom, adreça i
número de DNI, encara que
podran aparèixer amb pseudò
nim.
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Entrevista en exclusiva a la màxima autoritat de Benicarló

Sí, sí, sí, l'alcalde ja està ací!
Jaime Mundo parla per a La Ve

il::o REDACCIÓ

E
I Consell de Redacció de La
Veu, després de molt mesos
esperant, va tindre accés, a mit

jans d'aquesta passada setmana, al
despatx del nostre alcalde, Jaime
Mundo, on ens va concedir una entre
vista en exclusiva, de la que des d'un
primer moment vam insistir en que
seria distreta i principalment molt dife
rent a la resta, amb preguntes com
promeses, però sempre amb una
clara finalitat: donar a conèixer tot allò
que la gent no sap de Jaime Mundo..

Com se presenta l'estiu en la ciutat
de Benicarló (turisme)?

La Veu. Urbanisme: Per a treure
mos-la de damunt, com estarà el tema
de trànsit i aparcaments a l'estiu?

Jaime Mundo. Tenim previst fina
litzar les obres de la Plaça
Constitució i els remats finals de
l'avinguda Papa Luna abans del
mes de juliol, per a que la ciutat
respire una mica en quant al tràn
sit. A més a més, estem a l'espera
de que la Generalitat ens solucione
el tema del parquing de baix la
plaça Constitució, en el moment en
que poguessem continuar, els
aparcaments estaran enllestits en
una setmana.

L. V. Personalment li agrada la
Plaça Constitució, no hi ha masa
ciment?

J.M. Serà una plaça model, amb
3000 m2 d'arbres plantats, una
àmplia zona verda. També la zona
de la font tindrà el seu espai verd.
Va ser el resultat d'un concurs d'i
dees, i penso que es convertirà en
el centre neuràlgic del Benicarló
del pròxim segle. Per això li dona
rem un ús lúdic, aprofitable per als
veïns.

L.v. .. .i l'avinguda Papa Luna?
J.M. també tindrà un ampli espai

verd, és el passeig que demanda
ven els veïns i ja està sent molt uti-

Un dels moments de l'entrevista, amb Gregori (i), Serrano (e), i Mundo (d) /. Mateu

litzat, tan sols hem d'acabar la jar- LV Sembla que vosté parla un
dineria, i estarà terminat. Valencià diferent al tradicional beni-

LV Ens estem oblidant del Port de carlando, més de les terres de
Benicarló? Castelló i València, quins són els

J.M. No, per descomptat, però motius?
dependeix de la Generalitat. Ha J.M. Suposo que serà per la con
passat com a la Plaça Constitució, tinua relació amb els polítics de
LAIN no respon, i hem d'esperar a Castelló o València, crec que s'ape
que es torne ha adjudicar. Mentre guen eixos 'dejes'.
s'han començat unes obres de res- Jo no he estudiat mai el Valencià,
tauració per a mantindre l'entorn però vaig estar tres anys estudiant
fins que s'adjudique un nou projecte. a Terrassa, i introdueixo paraules

LV Deixem de banda l'urbanisme, del seu dialecte. Cal dir que sempre
parlem de Cultura: afronta el repte de penso i parlo amb la meua llengua
realitzar una gran infraestructura cul- materna, el Valencià.
tural? LV Per què tot allò relacionat amb

J. M. És una necessitat prioritària, la regidoria i l'o.A. d'Esports està
Benicarló està molt activa cultural- escrit en Castellà?
ment parlant, i estem analitzant J.M. Els Organismes Autònoms
possibilitats. Però cal trobar els elegeixen com escriure i com publi
terrenys adequats, volem un entorn quen les coses, és una decissió
multifuncional, que siga teatre i dels components de l'OAE.
sala per a altres actes lúdics, amb LV I sobre l'atenció sanitària, on
una capacitat per a prop de 1.000 es troba Benicarló?
persones, que es puga subdividir J.M. Tots sabem que el Centre de
per a actes més menuts. A més a Salut s'està quedant menut, l'altre
més, ha de garantir la facilitat de gran repte, amb l'espai cultual, és
poder aparcar, i volem que tinga una ampliació del centre de salut,
una zona verda als exteriors, per a per a atendre millor les necessitats
fer actes en estiu. de tots els veïns.
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Jaime Mundo, alcalde fester, contesta a les
anomenades preguntes de 'traca i mocaor'

compro Las Provincias o El Mundo.
LV Vol dir-nos que IIig La Veu?
J.M. Sempre cal estar al diade tota

la informació, independentment de
la líne.a editorial que tinga cada mitjà
informatiu. És més, segurament tinc
algun exemplar de La Veu pel meu
despatx. (... i vam trobar-lo en un
armari).

L.V Que li agrada més, remenar la
paella o menjar-se-la?

J.M. Les dos coses, evidentment,
normalment sempre he fet, des de fa
molt anys les paelles, amb els amics
i associacions. Per això, vaig conti
nuar fent-lo al ser elegit alcalde, és
una cosa que la faig molt a gust.

LV Quina és la seua paella ideal?
J.M. La de verdura i carn.

IQ REDACCI6

(Continuació de la pàgina 3)
Després de parlar dels temes de

més actualitat, va arribar el moment
tractar temes especials, irònics però
amb rigurosa serietat: les preguntes de
'traca i mocaor' .

LV S'ha guanyat el jubileu del Santa
Cristo?

J.M. No, la veritat és que no se en
que consisteix aquest distinció
sobre el Crist de la Mar, hauré d'anar
a l'esglèsia a informar-me.

L.V L'agrada llegir?
J. M. Llegir és una cosa que no sol

fer molt sovint, encara que tinc un lli·
bre en la meua messita, de Vàzquez
Montalban.

L. V Ja que ho ha dit, què té al calaix
de la mesita?

J.M. en la meua messita tinc el
rellotge, un telèfon, el llibre, una cai
xeta amb papers i bolígrafs, i els
papers que tinc per les butxaques,
que els deixo allí abans d'anarme'n a
dormir.

L.V Quin diari és amb el que s'infor
ma habitualment?

J.M. Mediterraneo i Levante els lle
geixo tots els dies, per a saber la
informació local. També els dos set
manaris benicarlandos. I per a conèi
xer les notícies del País Valencià o

Jaime Mundo durant l'entrevista I. Mateu

L. V Bombos de Calanda, rocio, feria
abril, encierro a festes (estilo Sant
Fermin), Jotas de San Jorge, Ciutat
Santa (Santiago), Falles de València,
Virgen del Pilar, Fogueres d'Alacant, ...
Es por convertir Benicarló en la primera
ciutat temàtica?

J.M. Ja, ja. Les tradicions sempre
continuaran, i el fet d'estar creixent
comporta tindre veïns d'altres zones
de l'estat, i per lògica s'agrupen i no
volen perdre les costums.

L.V Té fama de dir sempre 'Si, sí',
està d'acord am això?

J.M. No, dic sí quan hi ha que dir
ho, moltes vegades la gent es con
fon quan dic que ho estudiarem i
després la resposta és no. Tot s'ha
d'analitzar.

LV Jaime, ets un alcalde fester, que
s'apunta a tots els 'saraos'?

J.M. Home, tant com això, jo vaig a
aquells actes on m'inviten i puc
assistir, però no a tots.

L.V Zaplana i Aznar han apostat per
un mandat de 8 anys, vosté farà com
ells o s'apuntarà al carro de Manuel
Fraga?

J.M. Vaig entrar abans que ells,
però torno a dir que després d'a
questes eleccions em retiraré del
món de la política. Segur.

L. V Jaime, ha estat un plaer, moltes
gràcies.

J.M. Fins quan vullgueu.
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Construcción y montaje
de naves prefabricadas de hormigón
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El Conseller de Treball, Rambla, aposta per millorar

la formació laboral per a seguir fomentant ocupació

Imatge d'un dels moments de le'stada del Conseller de Treball

importància de continuar en
amb la millora de la compe
titivitat d'aquestes empre
ses, "s'ha d'invertir més
en investigació, desenvo
lupament i innovació tec
nològica, així com políti
ques que fomenten l'ocu-

J.Maura

pació com aportacions i
ajudes públiques per a
les necessitats formati
ves que té el mercat labo
ral d'aquesta comarca".

El conseller es va reunir
amb Vicente Gellida, direc-
tor del centre AIDIMA de
Benicarló, amb Rafael
Montero, secretari general
de la Confederació
d'Organitzacions
Empresarials del País
Valencià (CIERVAL) i de la
Confederació d'Empresaris
de Castelló (CEC), així com
amb l'alcalde de Benicarló,
Jaime Mundo, i altres repre
sentants polítics de la loca
litat per a conéixer més de à..

prop les necessitats de les
empreses d'aquest sector
en aquesta comarca del
nord de Castelló.

Rambla, que va reconéi
xer l'important paper del
sector del moble en el
desenvolupament econò
mic i empresarial de la País
Valencià, va incidir en la

;l'o REDACCiÓ

E
l conseller
d'Economia, Hisenda
i Treball, Vicente

Rambla va destacar la
necessitat de projecció i l'o
ferta d'ocupació que està
generant el sector del
moble a la comarca del
Baix Maestrat, "són els
empresaris del sector del
moble els que creen ocu
pació i riquesa, per això
és necessari ser cada dia
més competents i oferir
unes condicions adequa
des a tots els treballa
dors. L'Administració
Pública ha de donar les
condicions necessàries
perquè açò es produïsca i
generen més recursos a
les empreses".

Tere Burguillo critica el pp per
l'assumpte dels trens de rodalies

Junta NNGG
del pp

;l'o REDACCiÓ

L
a portaveu del grup municipal
socialista de l'Ajuntament de
Benicarló, Tere Burguillo, va cata

logar de "incapaç' a l'equip de govern
de Jaime Mundo, alcalde de Benicarló,
per "no aconseguir imposar davant
del seu grup polític en les Corts
Valencianes les necessitats i priori
tats del nostre municipi", va explicar.

La regidora socialista va argumen
tar diverses qüestions, especialment
mencionant el cas dels trens de roda
lia: "l'exemple més clar el tenim als
trens de rodalies, ja que per tots és
coneguda la importància dels trens
de rodalies en la nostra població i
comarca, on associacions d'estu
diants, associacions ecologistes,
treballadors de l'Hospital, i els ajun
taments de tota la comarca han fet
insistència en la necessitat dels
trens de proximitat per a comunicar

Tere Burguillo, portaveu del PSOE Gica S.

millor la nostra ciutat amb Castelló
i, a pesar que el PP a l'Ajuntament
de Benicarló va aprovar una moció
en què donava suport a tots
aquests col-lectius i s'obligava a
traslladar a l'Administració compe
tent aquesta necessitat, en les
Corts Valencianes no ha aprovat la
moció".

;l'o NN. GG. pp

P
edro García Bautista ha estat
elegit nou president de les
Noves Generacions del Partit

Popular a Benicarló després de l'as
semblea d'aquest col·lectiu de joves
a què van assistir, entre altres, el pre
sident provincial de NNGG, Ricardo
Costa, el representant local, regidor
de Gobernació de l'Ajuntament de
Benicarló, José Antonio Redorat, i
els diputats autonòmics Francisco
Moliner, i Laura Gómez, també com
ponent de NNGG.

La nova junta la composen, Juan
Ramón Rollo, com a secretari local, i
els quatre vocals són: José Joaquín
Bautista - regidor de Joventut a l'a
juntament benicarlando Marí
Carmen Gregori, Albert Pascual, i
David Marzal.
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Curs de formació i educació per la pau de la UNED '

.. 1.

IÓ REDACCiÓ

E
I director del Centre
UNED de Vila-real,
Henri Bouché, i el regi

dor de Cultura de
l'Ajuntament de Benicarló,
Francisco Flos, donaren a
conéixer el curs de formació
i educació per a la pau, que
es desenvoluparà en l'exten
sió de la UNED de Benicarló

durant la setmana de 3 al 7
de juliol, el qual està organit
zat per l'Institut Universitari
"General Gutiérrez
Mel/ado", la UNED i l'ajunta
ment benicarlando.

En aquest curs s'intenta
ran donar a conéixer els
temes més directament rela
cionats amb els processos
de pau, així com els motius
per a saber viure en pau.

lo racó del coc
per Lo Manifassé

Del Priorat

"

La cuina de sempre no ha passat
de moda, ben al contrari, ha
représ un camí inesgotable de

reconeixement i estima. Allò que sin
cerament guardem en la memòria del
nostre passat individual, es converteix
en la pràctica, en un ofici col, lectiu de
reivindicació i orgull. Igualment passa
en les coses de la cuina. L'experiència
ens aboca a trovar-nos amb plats dis
persos de la nostra geografia que for
men par dels nostre patrimoni més
intimo Això és el país. El país és
aquest paladar comú que ens identifi
ca o ens fa sentir feliços en seure a
una taula llunyana de casa i poder
assaborir reminicències de la casa de
cadascú.

Recentment, vaig tenir la sort de
passejar per les intenses terres del
Priorat, ni tant lluny ni tant prop, el viat-

ger va sentir-se immers en una realitat
familiar, pròpia, però oblidada en els
anys. Aquella terra hirsuta ens portava
l'esència de les nostres coses,' del
nostre vi i la nostra taula. Una cuina
senzilla per a una terra senzilla, un
sabor intens per a una terra intensa.

Davant d'uns plats eterns
en la història, vam aconse
guir un grau precís de sim
biosi amb el país

Tot conjugat amb les matèries pri
meres que donen les escalonades
muntanyes de la comarca. A la recer
ca d'aquell orígen incert vam fer cap al
Racó del Priorat, on l'atenció de la
mestressa va fer forat en les nostres
voluntats. Davant d'uns plats eterns en

la història, vam aconseguir un grau
precís de simbiosi amb el país.
Arengada i mongetes amb l'oli estricte
d'aquella terra generosament dessat
damunt les vinades, amb la ceba
escalibada i un tomaquet al punt.
Senzillament senzill. Senzillament
excel'lent, amb el vi aspre de la
comarca més ben pagada de l'univers.
Ferem cas de l'escalivada que vingué
a taula amb regust de pressa, això sí.
Amb la presència esperada dels pos
tres casolans correctes ferem cap al
final d'un àpat important. En aquest
punt la comarca del Priorat va repen
dre la seua vitalitat en un dia bellissim
de pluja que regava una terra trista
ment dessada de la ma de tots durant
tant de temps. En un sincer homenat
ge, hi seguirem passejant.

RÀDIO BENICARLÓ

EMISSORA MUNICIPAL
107.3 FM

Méndez Núñez, 91
Tel". 47 35 44

BENICARLÓ

LA NOSTRA TELE
Avda. Marqués de Benicarló, 27

Telf. 47 1983
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Convocat el XIII Premi de Contes d'Alambor

J6J A. C. ALAMBOR

L
'Associació Cultural Alambor de
Benicarló ha convocat els presti
giosos Premis Alambor 2000, en

la seua XIII edició, els quals tenen el
propòsit d'estimular la creació literària
mitjançant les seues diferents opcions
de concurs. Entre elles destaca el XIII
Premi de Contes, els originals del
qual tindran una extensió entre els 4 i
8 fulls, sent el jurat qualificador:
Francesc Delcastillo, Joan Gregori,
Manel Joan i Arinyó, i Josep Sant
Abdón.

Un altre dels concursos més desta
cats és el IX Premi d'Investigació
Idiomàtica, premi que es concedeix a

un treball inèdit d'investigació sobre
l'idioma català. Els originals tindran
una extensió entre els 40 i 80 fulls. El
jurat estarà format per Ramón París,
Vicent Pitarch, Miquel-Àngel Pradilla i
Abelard Zaragossà.

A més a més es torna a convocar el
Premi d'Investigació Històrica, en la
seua segona edició, per a fomentar la
recerca històrica a les comarques del
Maestrat i Els Ports. Els treballs hau
ran de ser inèdits i la seua extensió
serà entre els 25 i 100 folis. El jurat
estarà format per Joan Ferreres,
Marcel'li Pinyana, Aureli Querol i
Adolf Sanmartín.

Els interessats només podran parti
cipar amb una obra en cada una de

les convocatòries, acabant el termini
d'admissió de treballs el dia 20 de
setembre. Els respectius jurats
podran declarar desert qualsevol dels
premis si creu que cap de les obres
presentades no té la qualitat suficient.
En aquest cas, la dotació econòmica
s'acumularà per a l'any següent.

L'entrega dels premis s'efectuarà
durant un sopar literari que se cele
brarà a Benicarló el dissabte 11 de
novembre d'aquest mateix any. Cada
un dels premis està dotat amb
100.000 pessetes en concepte de
drets per a la seua publicació en la
revista Passadís, Quadern de Lletres
o en les diverses publicacions
d'Alambor.

l'àrea de salut 01 podria implantar una aula
de desintoxicació del tabac

Guanyadors dels premis del dia mundial sense tabac /. Mateu

J6J ISMAEL MATEU

Durant l'entrega de
premis del concurs
de dibuix del Dia

Mundial Sense Tabac,
organitzat per l'Àrea de
Salut 01, que engloba a
totes les poblacions del
nord de Castelló, el direc
tor d'Atenció Primària de
l'Àrea 01, Pascual
Herrero, va anunciar la
intenció d'instal'lar una
aula de desintoxicació i
deshabituació del tabac.

L'acte d'entrega de pre
mis, del concurs organit
zat per la Conselleria de
Sanitat en coJolaboració

FOTO - ESTUDIO

amb la Conselleria
d'Educació, Cultura i
Ciència, i l'Associació de
Lluita Contra el Càncer,
dirigit a escolars de 6é de
primària, 1r i 2n d'ESa, es
va realitzar al Centre de
Salut de Benicarló, i els
guanyadors van ser: el
primer premi fou per a
Juan Carlos Safont
Sanjuan del col'legi de
primària de Catí pel car
tell titulat "Si creas un
nuevo, no lo dejes per
der". El segon va ser per
a Esther Bonet Bonfill,
Roser Querol Ripio i
Carolina Saludable Vidal
de l'lES de Sant Mateu

per"Per un món més sa,
deixa de fumar", mentre
que el tercer va ser per a
Carlos Castel Conesa del

col'legi de primària de
Morella per "No comen
ces".

carrer Doctor Ferran, n. 10
Telèfon 964-47-52-53

Especialitzats en
reportatges de bodes
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(el mussol)
Excessivament barra

E
I mussol veient -com està
avançant la meravellosa obra
d'acabament de la plaça deia

Constitució, no vol deixar de passar
l'oportunitat que una altra vegada li
han posat en safata de poder criticar
de manera constructiva aquest projec
te emblemàtic del PP.

El mussol pensava que després
d'experiències negatives passades,
que van començar a l'última etapa
municipal franquista, els nostres
governants del PP havien pres bona
nota de les necessitats que Benicarló
té en qüestions d'espais i d'equipa
ment lÚdics per als ciutadans més
menuts, i sobretot després de les rei
terades critiques que la majoria de
població havia fet tant de la dotació de
jocs al passeig de la taüt com de la
seua posterior recoHocació a la plaça
d'Hiroshima per roïna, escassa, peri
llosa i molt poc engrescadora i moder
na.

El mussol quan va escoltar en boca,
ja ho diu el seny popular que el peix

mor per la boca, del senyor Manya que
a la nova plaça de la Constitució hi
hauria un espai destinat a la canalla
local i forastera, s'hi va alegrar molt
perquè (il'lús d'ell) va creure que per fi
una necessitat com aquesta veuria
llum amb una important zona destina
da als infants.

El mussol observant i calculant l'es
pai que aquest projecte destinarà a
zona de jocs i tanmateix el lloc on el
redactor cap l'ha dipositat, pensa que
un altre cop l'equip de govern del PP
ha menyspreat al col· lectiu més menut
cadufer, segurament perquè estan
convençuts que quan aquests podran
votar ja no hi seran a la cadira munici~

pal.
El mussol no compren com amb

tant de terreny a l'abast de ser usat
públicament, més de 10.000 metres
quadrats, els polítics del PP només
han destinat una àrea de menys de
cinquanta metres quadrats per
instaHar l'equipament infantil, quan
l'opció més lògica i assenyada hague-

ra estat destinar un mínim de 500
metres quadrats per fer front la
demanda de una població local prope
ra a les cinc mil animes de potencials
usuaris, i no parlem de l'exterior; això
si que hagués estat una aposta valen
ta de futur i no com l'actual de fer
només una plaça dura sense persona
litat, i més quan amb el valor de les
quatre faroles futuristes s'hagués dotat
ben bé aquest espai de joc infantil .

El mussol tampoc entén com el PP
ha volgut posar aquest espai lúdic al
mateix costat de l'entrada de l'aparca
ment soterrat amb el que tot això
suposa de perill potencial per a tot
hom, i al mateix temps a un lloc on
l'ombra brillarà per la seua absència,
bé tret de la que farà el parral de
barres metàl·liques posades al seu
davant. Que poc haguera costat fer
aquest espai rodejat d'un arbrat que
protegís tant als infants usuaris com
als familiars que eis caldrà esperar a
sol plomat la fi del joc dels seus cade
llets.

Fitxa de subscripció
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DOMICILI
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COGNOMS
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gable si no hi ha ordre en contra. Als enviaments fora de Benicarló caldrà afegir 2.000 PTA anuals.

Forma de pagament: O Domiciliació bancària
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port de subscripció a La Veu de Benicarló.

n

Signatura: d de 2000



homes, homosexuals, els qui
han de canviar els seus
hàbits efeminats per a rebre
la visita dels futurs sogres
del fill del propietari del local,
qui pretén casar-se amb la
filla d'un diputat de dretes.

L'espectacle sobre l'esce
nari és impressionant, i a
més a més es va poder apre
ciar, conforme el públic es va
anar animant, com els prota
gonistes malgastaven en
imaginació, "treballem per
al públic que tenim en
aqueix precís instant,
segons la calor que ens
donen, i en moltes oca·
sions ens botem el guió, ja
que vivim a la pell del per·
sonatge", va indicar Morim.

parar de riure amb el desen
volupament d'aquesta obra
dirigida per Àngel Alonso, i
produïda per la companyia
Focus.

L'acció transcorreix en un
local de revista francés, on
les estreles de la nit són tot

Una de les escenes de la comèdia La jaula de las locas /. Mateu

Palau Sant Jordi per a pre
senciar La extraña pareja" ,
indicava Paco Morim.

El recinte descobert
peniscolà es va omplir per
complet, amb més de 600
persones, la gran majoria
benicarlandos, que no van

cultura 0
La Jaula de las Locas, de Moran i Pera

III•--~"'"""' '
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L
'espectacle còmic tea
tral de Paco Morim i
Joan Pera, 'La Jaula de

las Locas', va eixir per pri
mera vegada del Teatre
Comtal de Barcelona per a
ser representat a la plaça
Santa Maria en exclusiva per
als visitants del XII Festival
de Cinema de Comèdia de
Peníscola. "Hem portat un
escenari totalment nou, el
muntatge s'ha realitzat
especialment per al festi
val. Ara, després de sis
mesos omplint el recinte
de Barcelona, busquem un
nou rècord Guiness, per a
superar les 14.797 perso
nes que van omplir el

anàlisi musical
els 1O de la veu

per Adrian Esteller

Amanda Miguel, deu conçons plenes de dolçor

Amanda Miguel, nascuda a
Gayman (a la Patagonia, regió
al sud de la República

Argentina) va iniciar-se al món de l'art
als quatre anys, estudiant piano i amb
el temps aconseguint convertir-se en
una excel'lent professora d'aquesta
matèria.

Després del naiximent de la seua
filla, Ana Victória, al 1983, va decidir
apartar-se dels escenaris. Però qua
tre anys després, al 1987, aquesta

cantant decideix tornar al panorama
musical internacional.

La seua tornada implica nous aires
i una nova companyia discogràfica:
Karen rec. 'Cinco dias' és el seu disc
més recent, una producció d'elevat
nivell professional, qualitat literària, i
una molt bona combinació d'amor,
temor, passió, dolor i molta tendressa.

Aquest nou projecte també ha estat
editat a italià. Es tracta de deu
cançons plenes de dolçor.

Aquests són els 10 de La Veu:
1 - Amanda Miguel - Así como soy.
2 - Prozac + - Àcida.
3 - Sopa de Cabra - Per no dir res.
4 - Luz - Quisiera ser y no puedo.
5 - Vargas Blues Band - Amapola.
6 -Alberto Comesaña - Ni en

broma.
7 - Joaquín Sabina - Rubia platino.
8 - Fes-te fotre - Fotos al calaix.
9 - Só Pra Contrariar - Las niñas...
10 - Tahures Zurdos - Mañana.

e es;~'-1d.ia c:::.=..__~----:;;

Reportatges, càmeres, accessoris, tot per a la fotografia

..A...e.-.ci.6- ..-"'""IlVi.s
Tot tipus de tamanys. Tols els preus i a més us regalem el video del ~ostre casament. Informeu-vos

Plaça del Mercat, 1 Benicarló

Telèfon: 96447 1432
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El creador de bandes sonores, José Nieto,
protagonista de la primera part del festival

J6 JOSEP M. SAN ABDON - RAMON PARIs (ENVIATS ESPECIALS)

Imatge del moment on José Nieto rep el guardó d'homenatjat al festival I. Mateu

L
a gala d'inauguració del XII
Festival Internacional de
Cinema de Comèdia de

Peníscola va tindre lloc el passat
dilluns dia 5, a la Plaça Santa Maria
de la veïna ciutat, en un acte marcat
per les nombroses personalitats del
món cinematogràfic que es van donar
cabuda al recinte peniscolà. Més de
cinquanta personatges, d'entre
actors, directors, productors, músics,
o promotors, van donar un color espe
cial a la nit que va obrir la gran set
mana de la comèdia espanyola, que
es concentra, un any més, a
Peníscola.

Un dels moments més intens de la
nit va ser l'homenatge que se li va tri
butar a Pepe Nieto, home estreta
ment relacionat amb la música i el
cinema, autor de més de seixanta
bandes sonores d'altres tantes
pel·lícules, que segons els organitza
dors és "és més gran dels composi
tors del cinema espanyol".
L'emocionat homenatjat no donava
crèdit a la repercussió d'aquest acte,
a l'observar com grans amics seus,
com els directors Javier Villaverde i

Vicente Aranda, estaven allí 'in situ', i
va agrair la seua presència a tots ells,
i a la direcció del festival per recordar
se'n de la seua labor dins del món del
cinema.

A més dels citats directors, el
carrusel d'estreles va desfilar per l'es
cenari de l'acte, Chicho Ibañez
Serrador, director del Jurat que dic
tarà els premis Calabuig, i altres

membres del jurat com a Rosa María
Sarda, Emma Ozores o Carmen
Conesa, i gran quantitat d'actors i
actrius, com les cubanes Nirta Ibarra,
o Laura Ramos, o invitats com Juan
Tébar, Antonio Gasset, Tedy Villalba,
Florinda Chico, Antonio i Mariano
Ozores, entre altres, van donar vida a
l'inici del festival.

Tébar dirigeix el curs d'anàlisi cinematogràfic

Antonio Sempere i Angel Martín van presentar el lIíbre el Buñuel I. M

.16 J.M. S.A. - R. P.

E
I segon curs de cine
ma del festival és
impartit per Juan

Tébar, professor de Guió
de l'ECAM i de l'Escola
Internacional de San
Antonio de Baños (Cuba),
qui està valorant molt posi
tivament aquesta segona
experiència, i la cataloga de
curs per a l'anàlisi cinema
togràfica

Tébar va expressar la
seua il·lusió per continuar
en anys successius apro
fundint en altres matèries,
"cinema policíac, cinema
negre, western, o especí-

ficament cinema espan
yol, podrien ser altres
temàtiques, encara que
no sé que es realitzarà
l'any que ve". El professor
va indicar que l'alumnat

està molt il·lusionat, tots
ells cursant estudis en
escoles professionals, per
això va valorar molt positi
vament l'assistència d'a
quests joves.

Un llibre sobre Luís
Buñuel

Dins de l'any de Luís
Buñuel es va programar la
presentació de l'últim llibre
d'aquest mestre del cinema
espanyol: 'Las Miradas de
Buñuel', escrit i adaptat pel
periodista i crític de cinema,
Antonio Sempere, i per l'a
nalista cinematogràfic,
Miguel Àngel Martín.

Aquesta obra tracta d'a
rreplegar en tota la seua
magnitud les millors quali
tats del director aragonés,
basant-se en els sis punts
de vista més cridaners de
Buñuel.
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Presentació dels actes de les
Festes Patronals de 2.000

societat ®

;l'o REDACCiÓ
~~~~~~~_._-

La Comissió de Festes
de Benicarló està tre
ballant molt i bé. La

passada setmana van pre
sentar els actes més impor
tants per a les properes fes
tes patronals.

Els concerts han adquirit

;l'o REDACCiÓ

U
na setmana més recollim
la millor frase que els
benicarlandos hem

pogut escoltar pel nostre
entorn:

protagonisme qualitat,
Celtas Corf.os,
Reincídentes, Norma Duval,
i el Duo oinamico són bons
i per a tots els gustos.

Es farà Mercat Medieval,
Fira Mediterranea, Bous a
la Mar, Teatre - Ballant
Ballant, ... Què més volem?

Patos a l'aigua!!!!

"no soc molt aficionat a la
lectura, però tinc un llibre
damunt de la messita".

Jaime Mundo, alcalde de
Benicarló, durant l'entrevista
que va concedir a La Veu.

Inmensa sinceritat la del
nostre alcalde.

.16 LA COLLA DELS TAFANERS

1 - El tècnic se'n va
Algun regidor, al que li feien tota la faena bruta,

molt prompte sabrà "/0 que va/e un peine". Aquí
trobarà amb el mateix sou i les mateixes hores?
Molt promte començarem a veure la seua valua,
senyor Flos.

2 - El futbol de tota la vida
El president 'Polo' es carrega a tota la directiva, o

sembla ser que es açó el que ha fet. Fins i tot no
s'ha salvat ni el gran Navarro, considerat el 'salva
dor' dels juvenils. Ara entraran nous directius, i com
sempre els que hi havien de l'any anterior no ser
veixen per a aquest nou projecte.

Tornem al futbol de tota la vida, amb els de sem
pre, també apostarem per deu o dotze reforços (?)
forasters?

3 - Pròxima boda del PP i el PSOE (... i BLOC)
Fa uns anys des de la trona es feien les amones

tacions dels casaments. Ara és una web de noticies
d'internet la que ens anuncia el futur matrimoni PP
PSOE de Benicarló. Seran els padrins Enric Moya i
Xavier Rodríguez, per a que tots tres grups puguen
repartir-se la tarta de noces.

4 - Solució a les caguerades de gossos
L'ajuntament de Benicarló ja té la solució per tal

d'evitar les caguerades dels gossos als carrers de la
ciutat. Com els pipicans de Cuenca no han tingut
l'èxit esperat, a partir de !'1 de juliol s'implantarà una
nova normativa municipal: s'obligarà a que els gos
sos, a més de portar boç, vagen amb paquet.

5 - Trens de rodalies? Sí, sí, sí o no, no, no...
Fidel a la llegenda, l'alcalde Jaime Mundo va dir

"sí, sí, sí" a la moció sobre la Iinea de rodalies, però
qui manen són els homes forts del PP Valencià, i
tots hem tingut que conformar-nos amb un clar: "no,
no, no".

(DlD
ÀUÓ'

AUTO ESTELLER

SEAT

Ctra. Nacional 340, Km. 142
Tel.: 964 40 07 68 Vinaròs

ESTELLERIMPORT

~
Entrada taller: passeig Febrer Soriana

Exposició: Av. Magallanes, 1
Tel.: 96447 17 08 Benicarló



La Veu de Benicarló, 9 de juny de 2000® esports

de diumenge a diumenge
per Paco Del Castillo i Rodolfo Serrano

El davanter Joaqui analitza la
temporada del C.D. Benicarló (11)

C
ontinuem, com ja vam
anunciaí la passada set
mana amb la segona part

de l'entrevista amb Joaqui, juga
dor del CD Benicarló.

La Veu.- I l'any que vé, què?
Joaqui - No ho sé. M'agradaria

.quedar-me, fins i tot amb la matei
xa Junta Directiva però, no cal dir
ho, amb una mica més de seriosi
tat per part de tots. A poc bé que
m'anaren les coses estic con
vençut que, en aquesta categoria,
marcaria més de 30 gols. Però no
ho sé. Tinc diferents ofertes i,
naturalment, les estudiaré. Aci he
estat i estic molt a gust.

L. V. Com veus el Benicarló a
primera regonal?

J.- Compte, que aquesta cate
goria és complicada. Els caps són
menuts, no hi ha liniers, la pressió
del públic és molt forta..... i hi ha
equips força complicats com ara
Nules, Catí, Xert i algún més que
en sortira, segur.

LV- Tornem a furgar ·Ia nafra.
Quina valoració fas dels entrena
dors que has tingut aquí a la siu
dat de Benicarló?

J.- Amb causanilles gairebé no
vaig coincidir. Sens dubte era un
bon preparador i el sue currículum
ho demostra però els seus proble
mes personals no li van permetre
que es centrara en el treball. A
Leardi ja el coneixia, ja l'havia tin
gut d'entrenador; és un home que
coneix el món del futbol, la prova
la tens que ara és a l'Eivissa
jugant la promoció d'ascens. Va
tindre alguns problemes amb la
Junta Directiva per un costat, i
amb el seu fill que, per cert, ara és
a França en una categoria similar
a la segona B; la majoria de la
plantilla li tenia un gran afecte -tret
de comptades excepcions- i per
sonalment opino que ens haguera
pogut salvar. Navaro ha fet tot el
que ha pogut i ha treballat com
ningú. De Vicente poca cosa es
pot dir. Quan va arribar ja estava
quasibé tot el mal fet, i no va
saber o no va poder integrar la
plantilla. La prova és que hi havia
entrenaments on només erem vuit
o nou persones, i això que ens
jugàvem la lliga.

L. V. Una última qüestió. Quina
opinió tens dels reforços d'última

hora?
J.- Els reforços són per marcar

diferències i el públic podrà dir si
les han marcades o no. El cas és
que ja estem a primera regional.

La conversa va ser molt més
llarga, i es va parlar de moltes i
molt sucoses qüestions amb
Joaqui, que va demostrar que té
les idees molt clares pel que fa al
futbol.
~~~~~~~~f6Jfl:D~~~

Parlant una mica de l'actualitat,
per a la propera temporda sembla
que hi ha alguns directius nous
que han entrat molt llançats. Fins
i tot m'han dit que ja han fitxat un
entrenador per intentar el retorn a
preferent. Es tracta de Tonín. Ja
veurem qué passa. També es
busca gent per a col·laborar amb
la renovada Junta Directiva. Vosté
pot ser la persona idònia. No s'ho
pense més i col·labore. Com diu
el mestre Palanques, ayudar al
club es ayudar a la propia ciudad.

~~ ~.-<-E:::~<=>------'
COPISTERIA LLIBRERIA PAPERERIA

Copies de format menut i de plànols - Impremta ràpida
Llibres de lectures recomades dels lES Joan Coromines i Ramón Cid

LA QUALITAT AL MILLOR PREU

NOVA ADREÇA: Passatge sant Blai 2/cantonada sant Jaume
Tel/fax 964.47.56.98 • 12580 Benicarló
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Exposició olímpica

esports@

Assemblea del COB

Polo (centre) juntament amb Bel (esquerra) i Marzà (dreta) Mate~
r,

h KOSECKI MATEU

L
'lES Joan Coromines de
Benicarló ha organitzat
l'exposició fotogràfica de

medalles olímpiques del pro-
grama ADO titulada
"Medaller Olímpic de
Barcelona-92 a Atlanta-96",
la qual està dins de les I
Jornades d'Olimpisme
Benicarló 2.000. La dita
exposició va ser inaugurada,
a la sala d'exposicions de
Caixa Rural Benicarló, per
l'alcalde, Jaime Mundo, el
regidor d'Esports, Marcos
Marzal, i el director de l'lES
Joan Coromines, José Pérez.

Es tracta d'una mostra de

panells en què es retraten la
majoria de medalles olímpi
ques aconseguides pels
equips espanyols durant les
olimpíades de Barcelona i
Atlanta, explicant la trajectò
ria dels diferents esportistes
que van obtindre els preuats
metalls. Aquesta exposició
romandrà oberta fins al prò
xim 13 de juny, en horari de
17:30 a 21:30 hores.
Recordem que el dia gran
d'aquestes I Jornades
d'Olimpisme serà el pròxim
16 de juny, amb la presència
de Jesús Carballo, campió
del món de gimnàstica de
barra, qui farà una conferèn
cia des de les 12h a l'auditori
municipal.

h KOSECKI MATEU

E
I president del CD
Benicarló, Miguel
Arnau 'Polo', va

anunciar el cessament del
total dels components de
la seua Junta Directiva en
l'Assemblea General de
l'equip, celebrada al casal
municipal davant de la
presència de prop de vint
socis, amb la intenció de
renovar la imatge del club
i "apostar per aconse
guir la tornada a prefe
rent immediatament".

En el nou projecte, la
intenció d'Arnau segueix

sent comptar amb un
important nombre de juga
dors del poble, "haurem
de portar a molts de què
estan jugant fora", enca
ra que sí que va confirmar
que diversos jugadors no
seguiran, i el número de
forasters tindrà prou d~
pes en la futura plantill.?
Quant a un possible nou
entrenador, 'Polo', va indi"
car que "fins que no esti
ga totalment configura
da la nova directiva no
parlarem de cap nom". '

El dèficit total del CDS
és de 900.000 pessetes.

h C. A. BAIX MAESTRAT

ExceHents resultats
a l'Autonòmic

E
I passat cap de setma
na es va celebrar
l'Autonòmic Aleví, a

Burjassot, i Infantil i Cadet, a
València, on participaren 15
atletes del Baix Maestrat
Carns Ros dels quals 8 van
resultar medallistes del País
Valencià:

Aleví: Fran Sastre, Plata
alçada (1 '38); Héctor
Hernandez, Bronze
2.000m.1.

Infantil:
Delshorts, Or 150m.1.
(19"82) i Bronze 80m.1. (12"9
RC inf); Bea Ferrando, Or
500m.1. (1'25"72); Kalisa El
Fagloumi, Plata
3.000m.marxa (17'42"13
m.p.).

Cadet: Alejandro
Hernandez, Plata javelina
(42'00 RC); Laura Esbrí,
Bronze 300m.t. (49"02); i
Yaiza Zaragozà Bronze
perxa (2'35).

Milla de Tortosa
Jesús Gellida 8é de la

classificació general en

categoria absoluta i, en juve
nil dones, la 13 estigué Bea
Sorlí. En categoría infantil
participà Salva Queral i en
benjamí Rosa Sorlí.

El millor atleta del Club

de la temporada 99/00,
Julio Sanchez Sendil; per
sona vinculada a l'esport,
Pepita Compte; i Dama de
l'entitat, Evelyn Flores
Company,
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LA VEU DE BENICARLÓ: SETMANARI OFICIAL DEL IV TORNEIG 3x3 AL CARRER

,

'Sis persones recorreran l'Estat
per venir a Benicarló

Pau Gasot que ha gravat un anunci de ràdio

per a promocionar el torneig, a la portada de Tot
Bàsquet. revista que es regalarà a tothom.

16 eB. BENICARLÓ

Els prop de 400 joves
que participaran al
Torneig 3x3 al Carrer

tenen mèrit, però hi ha sis
persones que recorreran tot
l'Estat per tal de veure en
directe el gran esdeveni
ment esportiu de les comar
ques del nord de Castelló i
el sud de Tarragona.

Manel Bosch (Cantabria
Lobos) arribarà des de
Torrelavega, Andrés Jimé
nez (ex jugador de l'ACB)
sortirà de Barcelona, Paco
Torres (director de la Gi
gantes del Bàsquet) i Jordi
Sabat (director comercial
de la Revista Oficial de la
NBA) de Madrid i dos juga
dors del primer equip del
Pamesa des de València.

Sabat explica que "tinc
molta curiositat per veure
com està organitzat tot.
En principi només havia
d'enviar les revistes, però
em fa il'lusió anar a

Benicarló. Jo seré només
dissabte ja que el viatge
és prou llarg".

Des de fa uns dies es pot
escoltar a Ràdio Nova,
Cadena Ser Maestrat i a
l'Emissora Municipal un t

anunci locutat per Pau
Gasol Gugador del Barça).

Àlex Gozalbo, Cap de
Premsa del club, anima
"els mitjans de comuni
cació a fer-se ressò de
l'acte. El dimecres ens
van entrevistar a Visió 3
(Amposta) i l'espai infor
matiu va creixent". L'única
queixa és per a alguns pro
fessors d'Educació Física,
"als col'legis on els mes
tres han col'laborat, la
inscripció ha estat molt
gran però en alguns
altres no s'ha explicat res
als alumnes. De totes
maneres encara es pot
utilitzar la butlleta i por
tar-la abans de diumenge
al Pavelló". Ja ho sabeu,
encara sou a temps.

EIIV Torneig 3x3 al Carrer se celebrarà el dissabte 17
i el diumenge 18 de juny a la Plaça de Sant Bartomeu.
La reunió prèvia amb els capitans serà el divendres 16
al Pavelló Municipal (17:30 hores). Per a més informa
ció, podeu consultar la web del club:
http://lapagina.de/cbbenicarlo

RetllllclI per lici

r-----------------------------------------------------------------------------------------------,
BUTLLETA D'INSCRIPCIÓ AL 'TORNEIG 3x3 AL CARRER'

NOM DE L'EQUIP:

NOM
1. _
2, _
3..----
4. ~

5. _

COGNOMS COL·LEGI DATA DE NAIXEMENT

NOM I TELÈFON DEL CAPITÀ/NA:

Porteu aquesta butlleta al Pavelló Poliesportiu. Hi ha tres categories: benjamins (nascuts/des 91-90), ale
vins (89-88) i infantils (87-86). Els equips poden ser mixtos i han de tenir de 3 a 5 components.

DIUMENGE DIA 11, DARRER DIA!

-----------------------------------------------------------------------------------------------~
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L'Escola de Dansa del Ballet Lupe va celebrar
el Dia Internacional de la Dansa

Les xiquetes de l'Escola de Dansa del Ballet de Lupe celebraren el dia internacional J. Pasqual

Ji5J MAROOI

L'Escola de Dansa Ballet Lupe de
Benicarló va celebrar el Dia
Internacional de la Dansa amb

una extraordinària exhibició a la
Plaçeta dels Bous. La directora de l'es
cola, Lupe Castelló, va manifestar que
"és una manera simpàtica d'acostar
el meravellós món de la dansa a la
gent".

En l'actualitat, l'Escola de Ballet
Lupe ofereix cursos monogràfics espe
cialitzats en Dansa Clàssica, Dansa
Espanyola i de preparació per als exà
mens de la Royal Academy ofDàncing,
de la que és membre des de l'any
1983. El seu compromís amb la tasca
educativa es veu reflectit en la seua
pertinença a l'Associació de
Professionals de la Dansa de la
Comunitat Valenciana des de 1988.

Destaquem que Lupe Castelló va

iniciar els seus estudis de dansa l'any
1966 a l'Escola Superior d'Art Dramàtic
i Dansa de Madrid, va ampliar poste
riorment els seus coneixements al
Centre Internacional de Dansa

"Rosella Higtower", a Cannes. A més a
més, participa en els cursos de tècnica
"Vaganova" que s'imparteixen a
Moscou i l'Escola Vaganova de Sant
Petersburg.

Congrés de la Federació d'Enselllyament de cC.aa. del País Valencià
I

Igualtat d'oportunitats per als alumnes valencians

Membres de la secció d'ensenyament de CC.OO.-PV I. Mateu

Ji5J ISMAEL MATEU

P
eníscola va ser el lloc
escollit per la
Federació

d'Ensenyament de cC.aa.
del País Valencià per a rea
litzar;' ei seu sisé congrés.
Garantir la igualtat d'oportu
nitats del conjunt de xiquets

i xiquetes del País Valencià,
i de la resta de l'estat
espanyol, és un dels objec
tius prioritaris que s'han
traçat els quasi 200 dele
gats sindicals que van estar
presents en l'esmentat
esdeveniment: "indepen
dentment de la classe
social a la que pertanyen,

la raça, religió, o cultura,
tots els alumnes tenen els
mateixos drets i possibili
tats en l'àmbit de l'ensen
yament", com va explicar el
secretari general Estatal de
la FE-CC.aa., Fernando
Lezcano.

Per la seua part, el
secretari del País Valencià
de la FE-CC.aa., Manolo
Picó, va puntualitzar que
els principals reptes que es
marquen en la federació
sindical per a l'àmbit
autonòmic es' centren en
"l'atenció a la diversitat
quant a la secundària, és
prioritari poder atendre
tots els alumnes per
igual". Picó va voler ressal
tar el tema de la formació
professional, el principal
objectiu de la qual és for
mar el Consell de la

Formació Professional i Pla
Valencià de la Formació
Professional, "amb el que
se globalitzara tota l'ex
tensió dels tipus d'estu
dis. És un repte molt
important, igual que la
realització d'una taula
sectorial de temes univer
sitaris, per a poder corre
gir les polítiques de per
sonal d'administració i
serveis, així com el pro
fessorat". Tampoc. no va
voler deixar escapar el
tema de la normalització lin
güística, amb la intenció de
poder catalogar lingüística
ment als centres de
secundària: "així se li
podria donar continuïtat a
les línies de primer cicle
de secundària o de primà
ria que enllaça amb
secundària", va indicar.
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EL CÒMIC SETMANAL

DE XAVIER BURRIEL

Fabra diu que la UJI està plena de Una jutgessa acusa a un home de
nacionalistes radicals i aiStolas "mala fe" per voler que li enviaren

una multa en valencià

Els estudians critiquen la falta
d'una línia de trens entre Vinaròs
i Castelló.

....m ......

Ma José i Jorge ens conten la
seua vida fora de "Gran Hennano"

Benicarló es queda sense la
festa de ·patos al agua"

Cartellera de Cinema Benicarló i Vinaròs
del 9 al 12 de juny

Benicarló Vinaròs 8
GLADIATOR
la. setmana

CONSULTEU
HORARIS

ALTA
FIDELIDAD

Divendres
22:30

Dissabte
19:45 i 22:30
Diumenge

] 7:00, ]9:45 i 22:30
Dilluns

19:45 i 22:30
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GIGOLÓ

Divendres
22:30

Dissabte
19:45 i 22:30
Diumenge

17:00, 19:45 i 22:30
Dilluns

19:45 i 22:30
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VACANCES
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